
Rēzeknes novada Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes 

SĒDES PROTOKOLS 

Maltas pagastā 

 

2024. gada 13. decembrī                                                                                                 Nr.1/ 2024 

 

Sēde atklāta plkst.16.00 

Brīvības ielā 6, Malta, Maltas pagasts, Rēzeknes novads. 

 

Sēdi vada: 
Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes loceklis  Igors Sorokins. 

  

Sēdi protokolē: 

Maltas pagasta iedzīvotāju  konsultatīvās  padomes locekle Margarita Anča. 

 

Piedalās:  

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes  locekļi (saraksts pielikumā) 

 

Pieaicinātā persona: Iepriekšējās Maltas pagasta konsultatīvās padomes priekšsēdētājs Juris 

Dombrovskis. 

 

Sēdes darba kārtībā: 

1. Par Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja,  priekšsēdētāja 

vietnieka un sekretāra  ievēlēšanu. 

2. Par aktuālo uzsākto un nepabeigto problēmu un jautājumu risināšanu. 

3. Par  iedzīvotāju aktuālo jautājumu Ziemassvētku dāvanas bērniem 2024.gadā Maltas 

pagastā.  

4. Par 17.12.2024 plānotā budžeta prezentāciju. 

5. Par nākošās konsultatīvās padomes sēdes sanāksmes datuma noteikšanu un plānoto 

jautājumu izskatīšanu. 

 

 

1. Par Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja,  

priekšsēdētāja vietnieka un sekretāra ievēlēšanu 

 

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi piedāvā izvirzīt – Igora Sorokina 

kandidatūru Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja amatam. Padomes 

locekļi atbalsta  kandidatūru.  Balsojuma rezultātā par  Igora Sorokina kandidatūru nobalso:  7 

„Par” , atturas – 1. 

Par Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja vietnieku tiek izvirzīta 

-Valentīnas Miklaševičas kandidatūra. Padomes locekļi atbalsta  kandidatūru. Balsojuma 

rezultātā par  Valentīnas Miklaševičas kandidatūru nobalso:  7 „Par” , atturas – 1. 

Konsultatīvās padomes sekretāres amatam tiek izvirzīta  – Margarita Ančas kandidatūra. 

Padomes locekļi atbalsta. Balsojuma rezultātā par Margaritas Ančas kandidatūru nobalso –  7  

„Par”,atturas - 1. 

 

Padome (Igors Sorokins, Kārlis Missa, Arita Barovska, Margarita Anča, Nadežda 

Dudareva, Inga Zunda, Valentīna Miklaševiča, Arvīds Anževs) vienojas: 

1. Par Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētāju no 2024.gada 

13.decembri ievēlēt Igoru Sorokinu . 



2. Par Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja vietnieku  no 

2024.gada 13.decembri ievēlēt Valentīnu Miklaševiču. 

3. Par Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes sekretāri  no 2024.gada 

13.decembri ievēlēt – Margaritu Anču.  

 

 

2. Par aktuālo uzsākto un nepabeigto prolēmu un jautājumu risināšanu. 

 

 Iepriekšējās Maltas pagasta konsultatīvās padomes priekšsēdētāja Jura Dombrovska 

informatīvais izklāsts par auktuālo un nepabeigto jautājumu un problēmu risināšanu nākotnē. 

J.Dombrovskis  informē jauno padomes locekļu sastāvu par iesāktajiem/nepabeigtajiem 

iepriekšējās konsultatīvās padomes darbiem: 

1. Tilts pāri Maltas upei, pie KN; 

2. Gājēju ietves izbūve; Maltas pagasta ēka- TOP veikals ; 

3. Pludmales volejbola laukuma izveide pie Maltas vidusskolas; 

4. Autobusu pietura centā un tās krāsojums ; 

5. Vecās pastkastītes; 

6. Maltas grausti - 1.maija iela un t.t. 

Padome (Igors Sorokins, Kārlis Missa, Arita Barovska, Margarita Anča, Nadežda Dudareva, 

Inga Zunda, Valentīna Miklaševiča, Arvīds Anževs)  nolemj:   

pieņemt informāciju zināšanai. 

.  

3. Par  iedzīvotāju aktuālo jautājumu Ziemassvētku dāvanas bērniem 2024.gadā 

Maltas pagastā 

 

Padomes locekļi izvirza jautājumu par aktuālo iedzīvotāju jautājumu  Ziemassvētku 

dāvanas 2024.gadā. Konsultatīvās padomes locekļi ir informēti par jauno Rēzeknes novada pieeju 

Ziemassvētku dāvanām un  līdzekļu izlietojumam.Nav saprotama līdzekļu piešķiršanas kārtība M 

Padome (Igors Sorokins, Kārlis Missa, Arita Barovska, Margarita Anča, Nadežda Dudareva, 

Inga Zunda, Valentīna Miklaševiča, Arvīds Anževs)  nolemj: 

Uzdot jautājumu E.Blinovam, par līdzekļiem , kuri gada sākumā tika ieplānoti bērnu 

Ziemassvētku dāvanām un to izlietojuma kārtību. Pēc kāda principa un ko iestādes izdarīja vai 

izdarīs ar šiem līdzekļiem . Šo informāciju prezentēt, 17.12 kopā ar Maltas budžetu 

 

 

4. Par 17.12.2024 plānotā budžeta prezentāciju 

 

Konsultatīvās padomes locekļi apspriež aktuālo jautājumu par nākamā gada budžeta 

prezentāciju. Maltas apvienības vadītājs E.Blinovs ir informējis padomes locekļus par plānotā  

budžeta prezentāciju 17.12.2024. plkst.14:00. 

Padome (Igors Sorokins, Kārlis Missa, Arita Barovska, Margarita Anča, Nadežda 

Dudareva, Inga Zunda, Valentīna Miklaševiča, Arvīds Anževs)  nolemj: 

Uzdot sagatavot informāciju E.Blinovam,  lai korekti varētu izskatīt Maltas 2025. gada 

budžetu, padomes locekļi grib iepazīties ar Maltas apvienības , pārējo pagastu budžetu uz 2025. 

gadu. Lūdzam, šo informāciju prezentēt, 17.12 kopā ar Maltas budžetu. Tika izrunāti jautājumi, 

saistītie ar  neizpildītājiem pasākumiem 2024.gadā un padome grib redzēt Maltas Budžeta 

atskaiti par ieplānotājiem un ipzildītājiem pasākumiem 2024. gada budžeta ietvaros. 



 

  

5. Par nākošās konsultatīvās padomes sēdes pulcēšanās datuma noteikšanu un 

plānoto jautājumu izskatīšanu. 

 

Konsultatīvās padomes priekšsēdētājs  I.Sorokins ierosina nākošajā sēdē apspriest redzēto 

prezentāciju par plānoto budžetu. 

Konsultatīvās padomes priekšsēdētāja vietniece V.Miklaševiča izvirza priekšlikumu 

nākošo sēdi sasaukt 20.12.2024. plkst.15:00. 

 

Padome (Igors Sorokins, Kārlis Missa, Arita Barovska, Margarita Anča, Nadežda 

Dudareva, Inga Zunda, Valentīna Miklaševiča, Arvīds Anževs)vienojas: 

1. Nākamā Konsultatīvās padomes sēde notiks 2024.gada 20.decembrī 15:00. 

2. Nākamajā sēdē apspriest sniegto informāciju par 2025.gada budžetu. 

 

 

 

Sanāksme beidzas plkst. 18.39 

 

 

Sēdes vadītājs ____________________________ I.Sorokins 

 

Protokoliste ______________________________M.Anča 

 


